
Lausunto:  Pälkäneen elinvoimaohjelma 2030

Kiitos lausuntopyynnöstänne.

Pälkäneen Yrittäjät ry kommentoi Pälkäneen elinvoimaohjelma 2030 -luonnosta seuraavasti:

Koemme, että
• ohjelma on linjassa kunnan strategian kanssa
• sen painopisteet ovat oleellisia Pälkäneen elinvoimalle.
• tavoitteet ovat selkeitä ja realistisia.

Mittareista meille heräsi kysymys, miten Pälkäneelle syntyisi 120 uutta yritystä, mutta vain 108 
uutta työpaikkaa. Onko ajatus, että osa yrityksistä on osa-aikaisia tai samalla yrittäjällä on useampi 
yritys?

Koemme mitattavat tavoitteet haastavina (esim. 18% kasvu yritysten määrässä), mikä on 
erinomainen asia – tavoitteiden tuleekin olla isoja.

Tuemme mielellämme kuntaa omalta osaltamme ohjelman toteuttamisessa, ja toivomme myös, että 
saamme tiedoksemme vuosittaisen seurantadokumentin ja siitä syntyvät uudet oivallukset ja 
mahdolliset suunnanmuutokset.

Ystävällisin terveisin
Pälkäneen Yrittäjät ry hallitus
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